
Záznam
zo zasadnutia Komisie školstva pri MZ, 6.3.2019 Spišská Nová Ves

_\

Prítomní: podľa prezenčnej listiny
Miesto zasadnutia: zasadačka oddelenia školstva MsÚ Spišská Nová Ves
Program:
1. Predstavenie členov komisie
2. Náplň činnosti komisie
3. Základné informácie o školstve v meste Spišská Nová Ves
4. Kompetencie zriaďovateľa
5. Informácia o normatívnom financovaní

Prítomných privítal a členov komisie školstva predstavil predseda komisie školstva
Mgr. Jozef Kačenga.
K bodu 2·3:
Vedúca oddelenia školstva Ing. Dana Mrnková oboznámila prítomných s náplňou činnosti komisie

školstva, so základnými informáciami o školách a školských zariadeniach v zriaďovatel'skej pôsobnosti mesta
Spišská Nová Ves.

K bodu 4·5:
Ing. Dana Mrnková informovala o rozdelení finančných prostriedkov na rok 2019. Finančné prostriedky

- normatívne z prenesených kompetencií boli prerozdelené tak, aby všetky školy boli funkčné.
Časť normatívnych finančných prostriedkov sa ponecháva ako rezerva na neočakávané havárie,

poklesy žiakov a pod. Nenormatívne - účelové finančné prostriedky sú prideľované na konkrétne účely, ako sú
napr. asistenti učiteľov, lyžiarsky výcvik, škola v prírode a pod.) Prenesené kompetencie nespadajú do
kompetencie MZ.

Z podielových daní obcí - originálne kompetencie, zriaďovateľ financuje činnosť MŠ, ŠKO, ZUŠ, CVČ,
ŠJ. Pre školy v zriaďovateľskej pôsobnosti sú ešte napočítané finančné prostriedky na správu budov.

Termíny zasadnutí komisie školstva:
Komisia školstva zasadá spravidla 4 krát ročne, ďalšie termíny plánovaných stretnutí:
29.5.2019 o 14.30 h
25.9.2019 014,30 h
27.11.2019 014.30 h
Ďalšie mimoriadne stretnutia sú zvolávané v prípade potreby.
Najbližšie mimoriadne stretnutie (plánované v priebehu nasledujúcich 2-3 týždňov) bude

k problematike nového pripravovaného VZN o určení výšky príspevkov v školách a školských zariadeniach
a k problematike Žžiadosti o zriadenie novej MŠ sv. Maximiliána Mária Kolbeho, Gaštanova 11, Spišská Nová
Ves.
Na tomto mimoriadnom stretnutí bude vypracované stanovisko k uvedeným záležitostiam.
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Zapísala: Ing. Eva Vargová, 6.3.2019 
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